

ILO STAFF UNION

Publication:

[link](#)

SU/AGM/2025/2/D.4

9 October 2025

ANNUAL GENERAL MEETING **SECOND SESSION**

9 October 2025

Appointment of Auditors

The Staff Union Committee wholeheartedly thanks the members of the Auditing Commission for the work they have accomplished during this exercise which covered the period 1 January to 31 December 2024, and is pleased to announce that all three are willing to continue their mandate. It therefore proposes that the General Meeting nominate:

Olivier Chaillet
Sylvain Delaprisson
Stéphane Guyot

and would therefore like to propose them as auditors for the financial exercise for 2025.

SYNDICAT DU PERSONNEL DE L'OIT

Publication:

[Link](#)

SU/AGM/2025/2/D.4

9 octobre 2025

ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE **DEUXIÈME SESSION**

9 octobre 2025

Nomination des vérificateurs aux comptes

Le Comité du Syndicat remercie chaleureusement les membres de la Commission de vérification des comptes pour le travail qu'ils ont accompli durant l'exercice en cours couvrant la période 1^{er} janvier au 31 décembre 2024. Ces trois collègues sont d'accord de renouveler leur mandat et le Comité propose donc à l'Assemblée générale de nommer :

Olivier Chaillet
Sylvain Delaprisson
Stéphane Guyot

et souhaite donc les proposer comme vérificateurs aux comptes pour l'exercice financier 2025.